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Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Tatjana Mohorko, Peter Vesenjak, Danica Bratuša in 
Lidija Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec in arhiv društev. Oblikovanje in tisk: Vejica, Rado Škrjanec, s. p. Naslov 
uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč. Telefon: 02 762-01-50, 761-18-01. Glasilo občine Zavrč Dober den je vpisano v 
evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 1613- Natisnjeno: 600 izvodov, ki jih prejmejo

gospodinjstva v občini brezplačno.
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Kronika 2012

Završko krožišče ob vpadnici v občino krasi skulptura haloškega 
putarja, ki ga je oblikoval akademski kipar Franc Tobias.

Letošnja nova pridobitev je tudi pločnik z javno razsvetljavo v centru 
občine. Fotografija je nastala v začetku jeseni, ko so potekala še 
gradbena dela.

Leto 2012 je občino Zavrč 
zaznamovalo z mnogo zani
mivimi dogodki in priredi
tvami, kljub vsesplošni recesiji 
in gospodarski krizi pa je bilo 
veliko postorjenega tudi na 
področju investicij. Zaklju
čene so namreč nekatere 
pomembne naložbe, ki bodo 
veliko prispevale k napred
ku naselij občine ob državni 
meji z Republiko Hrvaško. 
Zupan Miran Vuk je z ekipo 
sodelavcev in občinskega sveta 
letos uresničil mnoge zadane 
naloge, skrbno pripravljen 
pa je tudi razvojni program 
Občine Zavrč za leto 2013. 
Sicer pa lahko ob koncu leta, 
ko delamo analizo dogodkov 
in dajemo ocene, predstavimo 
nekatere pomembne naložbe, 
izvedene v letu 2012, in pred
stavimo načrte za leto 2013.

Na področju ravnanja z 
odpadki je pomembna pri
dobitev za občino šest novih 
ekoloških otokov za ločeno 
zbiranje odpadkov, ki so loci
rani tako, da zagotavljajo čim 
bolj enakomerno oddaljenost 
prebivalcev do posameznega 
ekološkega otoka. Ta inve
sticija je vredna 16.200,00 
EUR, kar 11.475,00 EUR 
nam je uspelo pridobiti iz 
evropskih sredstev — program

Leader.
Na področju javne infra

strukture je vsekakor naj
pomembnejša investicija 
izgradnja pločnika in javne 
razsvetljave ob R3-691/6251 
in ob JP 983 481 do gasilske
ga doma v naselju Goričak. 
Celotna vrednost investicije 
je 368.288,53 EUR, od tega 
smo pridobili 86.163,00 
EUR iz državnega proračuna, 
iz naslova 21. člena Zako
na o financiranju občin. Ta 
investicija je pripomogla ne 
le k večji prometni varnosti, 
temveč tudi k večji urejeno
sti kraja oz. vaškega središča v 
Goričaku.

Prav tako pomembna za 
občino Zavrč je izgradnja 
krožišča v Zavrču, kjer gre za 
skupen projekt Direkcije RS 
za ceste in občine Zavrč, kate
rega investitor je bila Direk
cija RS za ceste. Ob izgradnji 
krožišča so bili zgrajeni tudi 
elektro in telekomunikacijski 
vodi, uredilo se je odvodnja- 
vanje, zgrajeni so pločniki, 
javna razsvetljava in tri nova 
avtobusna postajališča. Kot 
zanimivost naj omenimo, 
da je v krožišču dodana tudi 
lokalna zanimivost - skulp
tura haloškega putarja, ki ga 
je oblikoval akademski kipar 
Franc Tobias, okoli putarja pa

so postavljene granitne tablice 
z napisi vseh naselij v občini.

DRUGI DOGODKI IN 
ZANIMIVOSTI LETA 
2012

Občina Zavrč je v letu 2012 
pridobila tudi nadgradnjo 
igrišča z razsvetljavo — nove 
reflektorje, ki izboljšuje
jo izvedbo športnih tekem 
Nogometnega kluba Zavrč. 
Klub je v sezoni 2012/2013 
zaigral kot drugoligaška eki
pa in je v jesenskem času 
osvojil naslov jesenskega 
prvaka. Trud in delo Špor
tnega društva ter njegovega 
vodstva ni ostalo neopazno, 
zato mu je občina Zavrč ob

občinskem prazniku pode
lila plaketo občine Zavrč za 
izjemne rezultate in dosežke 
v letu 2012. Zelo pohvalni 
so rezultati cicibanov U-10, 
ki to sezono še ne poznajo 
poraza. Kadeti imajo za sabo 
slab začetek, ampak iz kroga 
v krog so rezultati spodbu- 
dnejši in fantje so začeli zbi
rati točke. Trenutno zasedajo 
5. mesto po petih odigranih 
krogih in imajo po eno zmago 
in remi.

Na področju prostovoljstva 
in humanitarnosti velja ome
niti mladinsko ekipo PGD 
Zavrč, ki se je 22. septembra 
kot edini predstavnik Sloveni
je udeležila državnega mladin
skega tekmovanja v Zadru. V

Završko nogometno igrišče je eno najsodobnejših daleč naokoli, zdaj 
tudi z reflektorji.
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Utrinek s praznovanja občinskega praznika. Župan Miran Vuk v druž
bi letošnjega nagrajenca.

konkurenci tujih skupin so Jutta, Jolly, Jascha in Josch so 
osvojili bronasto medaljo in ob spremstvu Brine, Mai Tai- 
pokal. 28. septembra jim je Mitke in svojih dvonožnih 
župan občine Zavrč na žele- vodnikov otrokom predstavili 
niči nogometnega igrišča pri- bernskega planšarskega psa in 
pravil krajši sprejem in jim vleko vozičkov. Otroci so bili 
čestital za uspeh, na katerega skupaj s svojimi vzgojitelji in 
so zelo ponosni tudi v završki učitelji navdušeni nad kužki 
občini. in prikazanim programom,

za kar gre v prvi vrsti zahvala
VKLJUČENI TUDI V gospe Dragici in njeni ekipi. 
PROJEKT SIMBIOZA V osnovni šoli Zavrč so letos 

Na več kot 300 lokacijah po jeseni obeležili 10. obletnico 
vsej Sloveniji so letos jeseni delovanja otroške folklorne 
pripravili teden e-opisme- skupine iz osnovne šole Cir- 
njevanja. Na delavnicah je kulane - Zavrč, enote Zavrč, 
sodelovalo več kot 3100 pro- Prireditev je bila široko zasto- 
stovoljcev in več kot 5000 Pana> saj je bila udeležba 
udeležencev. Delček zgodbe mednarodna. Na prireditvi so 
sestavljamo tudi Zavrčani, saj sodelovale folklorne skupine 
smo skupaj z našo osnovno iz okoliških šol in sosednje 
šolo uspešno organizirali sim- Hrvaške. 
bioz@ delavnice. Gre za med- Leto 2012 pa so zaznamova- 
generacijski projekt, katerega tU(L elementarne nesreče, 
namen je izboljšati računalni- in sicer zdrs brežine na cesto 
ško pismenost med starejšimi. Borl-Zavrč, ki je bila zaradi 
V prvem tednu v oktobru, te8a zaprta. Drug elementar- 

ko je t. i. teden otroka, se je ni dogodek pa so bile popla- 
na osnovni šoli dogajalo veli- ve v novembru, ki so zalile 
ko zanimivega. Za tiste naj- dve čistilni napravi v naselju 
večje, torej učence 8. in 9. Zavrč in nam poškodovale 
razreda, smo organizirali pre- vodovodno omrežje Formin - 
davanje na temo Zdravila in Zavrč, 
samozdravljenje. Predavatelji
ca je bila Marjetka Pal, mag. NAČRTOVANE 
farm., iz Ptujskih lekarn. " INVESTICIJE V LETU 

Konec tedna pa so otroke 2013 
v vrtcu in šoli Zavrč obiskali Načrtuje se izgradnja komu- 
bernski planšarji in njihovi nalne infrastrukture — sistem 
lastniki vodniki. Vozičkarji fekalne kanalizacije v nase-

prevzela nova direktorica Evelin Makoter Jabločnik. Na fotografiji z 
županom Vukom na zadnji letošnji seji občinskega sveta, ki je bila 
20. decembra.

Foto: OM

Župan Miran Vuk je optimističen pred novim letom 2013.
Foto: OM

ŽUPAN MIRAN VUK:
»Pri načrtovanju investicij je pomembno, da si zadaš realne 

cilje, vsaj glede na trenutne gospodarske razmere v državi in 
po svetu. Treba je biti iznajdljiv in znati trikrat obrniti vsak 
evro. Vendar nam je do zdaj uspelo uspešno krmariti med 
temi čermi in upamo, da bo tako tudi naprej. V letu 2012 
smo poudarek namesto velikim projektom in investicijam 
dajali medsebojnim odnosom (projekt Simbioza, športna 
dejavnost mladinske gasilske desetine, dejavnosti v okviru 
tedna otroka, božične delavnice za otroke ...).

Ciljev, načrtov in želja je še veliko, potrebno bo veliko tru
da, poguma in dobre volje, ampak ne samo jaz, tudi občin
ski svet, občinska uprava in seveda občani trdno verjame
mo, da nam bo s skupnimi močmi uspelo. Kot je nekoč 
rekel Henry Ford: "Ovire so tiste zastrašujoče stvari, ki jih 
vidimo, če umaknemo oči s cilja." Zato bomo obdržali oči na 
cilju in šli pogumno naprej.

Vsem vam, spoštovane občanke in občani, želim lepe pra
znike v krogu najbližjih ter srečno, uspešno in predvsem 
zdravja polno novo leto 2013!«

2S(DS£=/? tt£cN
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lju Hrastovec sever. Predvi
dena vrednost investicije je 
646.625,21 EUR, od katerih 
predstavljajo velik del evrop
ska sredstva — 292.928,63 
EUR.

Z naložbo Ureditev parkiri
šča in razsvetljave v Športnem 
parku Zavrč se bo občina

Zavrč prijavila na razpis Mini
strstva za kmetijstvo in okolje 
iz naslova Ukrep 322 Obnova 
in razvoj vasi, kjer se pričaku
je 50-odstotno sofinanciranje. 
Predvidena vrednost investici
je je 407.680,49 EUR.

V načrtu je tudi energetska 
sanacija Osnovne šole Zavrč,

kjer gre za izvedbo energet
ske sanacije zgradbe Osnovne 
šole Zavrč, s čimer bi sledili 
smernicam o učinkoviti rabi 
obnovljivih virov energije 
ter smernicam o energetski 
učinkovitosti stavb. Ocenje
na vrednost te investicije je 
344.437,18 EUR, v primeru

uspešnosti na razpisu bi bila 
nepovratna sredstva v višini 
235.765,28 EUR.

Na področju prostorskega 
načrtovanja je občina Zavrč 
leta 2011 začela pripra
vo občinskega prostorskega 
načrta, ki se bo zaključil v letu 
2013. Občinska uprava

Spoštovane občanke in občani!

Vstopili smo v zadnji mesec leta 2012. 
Za nekatere veseli december, za nekatere 
mesec velikih sprememb, ki se ga bomo 
še dolgo spominjali.

Na adventnem venčku je zagorela prva 
svečka. Prav na ta dan smo Slovenke 
in Slovenci izvolili novega predsednika 
Republike Slovenije. Nizka volilna ude
ležba, ki ostaja stalnica različnih volitev 
na našem vzhodnem delu Slovenije, je 
logična posledica realnega stanja. Šestde
set odstotkov razvojnih sredstev države 
ostane v osrednji slovenski regiji okoli 
Ljubljane, štirideset odstotkov se deli v 
druge statistične regije. Ljubljana je na 
ravni razvitosti nemških mest, Maribor 
pa na nivoju razvitosti Madžarske. Tudi 
drugi kazalci socialne slike kažejo, da 
smo pod državnim povprečjem.

Na območju naših občin se ne dogaja 
nekaj prav posebnega. Naravna katastro
fa, ki jo je povzročila "pobesnela" Dra
va, počasi celi rane. V ljudeh in v naravi 
bodo brazgotine še dolgo vidne ali celo 
trajne. Mnogim ljudem, ki so se odzva
li na pomoč sočloveku brez posebnega 
vabila, je treba reči hvala. Tega je bilo 
ob zadnjih poplavah veliko. Ponovno 
so svojo visoko profesionalnost pokazali

pripadniki prostovoljnih gasilskih dru
štev, Civilne zaščite, Slovenske vojske, 
Rdečega križa, slovenske Karitas in dru
gi-

Zagotovo si bomo letošnji december 
zapomnili tudi po protestih, ki se doga
jajo in ponavljajo po slovenskih mestih. 
Ljudje občutijo stisko, dotaknila se jih 
je kriza, izražajo nezadovoljstvo aktualni 
politiki in kapitalu, tako na lokalni kot 
državni ravni. Mirni način protesta in 
izražanje nezadovoljstva ljudi je ustav
na kategorija. V Sloveniji ima oblast 
ljudstvo. Ob teh protestih pa je veliko 
"črnih" madežev. Eden takšnih je zago
tovo ta, da se ne ve, kdo so organizatorji 
teh protestov, vendar to ni res. Zna
na so imena teh ljudi, institucij in celo 
nekaterih javnih podjetij, ki domnevno 
celo financirajo posameznike in skupine 
izgrednikov, ki s svojimi dejanji grobo 
kršijo javni red in mir. Takšnih izgre
dnikov je kar nekaj obravnavala policija 
in ugotovila, da so stari znanci organov 
pregona. Ob pogledu na množice prote
stnikov skrbi dejstvo, da vidimo veliko 
mladih, ki s svojimi drznimi ravnanji ne

razmišljajo o posledicah. Kot da jim je 
vseeno, če granitna kocka prileti v poli
cista, izložbeno okno ali v hram demo
kracije. Vprašanje, ki zahteva odgovor ob 
takšnem ravnanju mladih, starih 15, 18, 
20 let, je treba nasloviti v sistem šolstva 
zadnjih 15 oz. 20 let.

Letošnji december prinaša tudi nov 
pokojninski zakon (ZPIZ-2), ki je dobil 
večinsko podporo v DZ. Veljati bo začel 
1. januarja 2013. Rezidenti, ki so doma v 
Sloveniji, v službo pa se vozijo v Avstrijo, 
bodo tako kot do sedaj plačevali davek le 
v Avstriji.

Prihaja pa tudi predlog sprememb poli
tičnega sistema, katerega vsebine med 
drugimi zahtevajo tudi mirni protestniki. 
Spremembe je po nedeljskih predsedni
ških volitvah napovedal predsednik vlade 
RS.

Želim vam lepe in doživete praznike, ki 
jih prinaša december. V novem letu priž
gite lučko novega upanja.

Branko Marinič,
poslanec DZ RS

OBVESTILO O ODDAJI VLOG ZA ZNIŽANO PLAČILO VRTCA
ZA LETO 2013

Vse starše, ki imajo svoje otroke vklju
čene v vrtec, ki se financira iz občinskega 
proračuna, obveščamo, da oddajo vlogo 
za znižano plačilo vrtca za leto 2013 na 
Center za socialno delo Ptuj, Trstenja
kova 5 a, 2250 PTUJ. Vlogo lahko pri
poročeno pošljete tudi po pošti ali oddate 
v elektronski obliki, spletna stran csd- 
ptuj.si, od 1. decembra 2012 dalje.

Vsi tisti, ki so v letošnjem lem že preje
li odločbe za znižano plačilo vrtca, vloge

oddajo najkasneje do 31. 12. 2012. V 
nasprotnem primeru vam bo vrtec izsta
vil račun v višini najvišjega dohodkovne
ga razreda.

Vloga za uveljavljanje pravic iz javnih 
sredstev je dostopna v knjigarni ali na 
spletu.

Prosimo vas, da se ravnate po zgornjih 
navodilih in vlog ne oddajate na občine.

Občinska uprava Občine Zavrč
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Završki mladinci so se izkazali
Sedem fantov gasilcev, ki so 

tudi vsi po vrsti nogometa
ši, in dve dekleti gasilki so se 
23. septembra vrnili iz sose
dnje Hrvaške, iz Zadra, kjer 
so se kot edini predstavniki 
Slovenije udeležili državne
ga mladinskega gasilskega 
tekmovanja. V konkurenci 
tujih skupin so osvojili brona
sto medaljo in pokal, za kar 
jim je posebej čestital župan 
Miran Vuk, čestitke pa so 
dobili tudi iz Območne gasil
ske zveze Ptuj.

Sicer pa se je državnega mla
dinskega tekmovanja v Zadru 
udeležilo 137 ekip in 1.700 
tekmovalcev, v tej hudi kon
kurenci in ob samih odličnih 
ekipah pa je imela torej prilo

žnost tekmovati tudi mladin
ska ekipa PGD Zavrč, ki je 
letos tekmovala še na držav
nem tekmovanju na Ptuju.

Vzdušje v ekipi je bilo odlič
no, več kot odlično podporo 
pa je imela ekipa tudi na sta
dionu v Zadru. Bodrili so jih 
starši, prijatelji, vodstvo PGD 
Zavrč in predstavniki OGZ 
Ptuj. S ponosom so mladi 
tekmovalci predstavljali svojo 
občino, gasilsko društvo in 
Slovenijo, zato je bil toliko 
bolj srečen trenutek, ko so 
na zaključni slovesnosti pre
jeli pokal, ki jih bo še dolgo 
spominjal na lepe trenutke v 
gasilskih vrstah. Spomini na 
Zadar, odlično ekipo mladih 
gasilcev in srčnih navijačev 
ostajajo za zmeraj zapisani v

npippBipB IfcjUrriiS
13K ijBr vil

V pH

Ekipa mladincev v družbi regijskega poveljnika Janeza Liponika

Ekipo so tokrat sestavljali:
Tjaša Radeka, Katja Stumberger, Jan Težak, Luka 

Domjan, Leon Kukec, Tine in Gregor Kotolenko, Denis 
Potočnik, Danijel Borak.

Trener ekipe je Emil Kočevar.

Trenutek za predstavitev odlične mlade gasilske ekipe PGD Zavrč na Utrinek s tekmovalnega dela, kjer je bilo treba pokazati znanje in 
sprejemu na završki nogometni zelenici izkušnje.
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kroniko završkih gasilcev.

MLADIM GASILCEM 
ZAHVALA NA 
NOGOMETNEM 
STADIONU

A po prihodu domov pra
znovanja še ni bilo konec. Le 
nekaj dni kasneje, 28. septem
bra, je bil svečani dogodek na 
završki nogometni zelenici, in 
to je bil takrat prav poseben 
uvod v nogometno tekmo. 
Mladinsko gasilsko ekipo je 
na stadionu pričakal župan 
Miran Vuk, ki jim je čestital 
za ta lep uspeh na tekmovanju 
v Zadru in v spomin izročil 
nekaj fotoutrinkov z nepozab-

Ostajajo lepi spomini, zapisani v kroniko završkih gasilcev ...

nega tekmovanja in druženja, nik Branko Skok, predsednik 
Na sprejemu so se županu Območne gasilske zveze Ptuj 
pridružili še predsednik PGD Marjan Meglič, poveljnik zve- 
Zavrč Anton Bratuša, povelj- ze Zvonko Glažar in poveljnik

ptujskega gasilskega poveljstva 
Branko Lah.

Čestitka mentorju in mladim 
završkim gasilcem, ki so delo, 
kljub mladosti, odlično opravi
li, ime občine Zavrč, gasilskega 
društva, območne gasilske zve
ze Ptuj in Slovenije pa ponesli 
tudi preko naših meja. Ob tej 
priložnosti jim na tekmova
njih želimo še veliko uspehov 
in mladostne zagnanosti. Se 
kdaj nas tako lepo razveselite in 
osrečite.

Besedilo in foto: 
Tatjana Mohorko

Kakor ni zime brez drobnih snežink, 
tako ni praznikov brez drobnih želja. 
Naj vam novo leto prinese spoznanje, 
daje sreča v malih rečeh: 
v toplih dlaneh, v nežni snežinki, 
v iskrenih očeh, sreča je v trenutkih, 
kijih poklonimo drugim...

Blagoslovljene božične praznike in srečno novo leto 
2013 vsem občankam in občanom občine Zavrč, še 
posebej starejšim, invalidnim, pomoči potrebnim ter 
živečim v domovih, želi

Vaš Rdeči križ

iVv.

Hvala vam
Ko se danes zjutraj vstanem, Da ročice bi vaše, A krvodajalci dragi,

se na akcijo podam, še dolgo nežne b 'le, vam naj povem pa to,
bi kri spet darovala, da bi zdravje vam služilo, da brez vaše udeležbe

če mi Bog zdravja da. to naše so želje. te pesmi ne bi bilo.

Ko v ambulanto pridem, Se kuharici hvala, Je petdesetkrat veliko,
vsi prav prijazni so, saj ona poskrbi, a za me še dosti ni,
še odidejo strahovi, da vsak od nas najboljšo saj po vsakem darovanju
ki prej prisotni so. klobasico dobi. se mi srček pomladi.

Zatorej vam osebje Seveda, naš predsednik,
zahvala tale gre, zaslužen je za to, Terezija

da v vašem dobrem srcu da vsaka naša akcija krv(
ta srčnost nikdar ne zamre. nam prav prijetna bo.
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Na krvodajalski akciji v septembru
Krvodajalci iz Zavrča smo se 

18. septembra udeležili krvo
dajalske akcije. Ker pri vsaki 
krvodajalski akciji poskrbimo 
za dobro voljo naših krvoda
jalcev, smo tokrat tudi pripra
vili presenečenje za delavce 
transfuzijskega oddelka.

Presenečenje je bilo krajša

slovesnost, za katero je naša 
krvodajalka Trezika Zebec, 
ki je na tej krvodajalski akci
ji darovala kri že petdesetič, 
napisala posebno pesem za 
krvodajalce. Celotno osebje 
transfuzijskega oddelka in 
tudi krvodajalci smo bili pri
jetno presenečeni. Ponosni

Zovrška ekipa krvodajalcev s predsednikom Stankom Ivančičem, na 
oddelku pa se jim je pridružila tudi sekretarka območnega združenja 
RK Ptuj Marjana Cafuta. Foto: Črtomir Goznik

smo tudi, da so se nam pri
ključili trije mladi krvodajalci: 
Brankica Vidovič, Nina Lazar 
in Denis Pfeifer.

Slovesnost smo zaključili ob 
prijetnem kramljanju, osebje 
pa obdarili z nagelj čkom. Na 
naši tradicionalni pogostitvi, 
ki sledi vsaki krvodajalski 
akciji, pa smo se spomnili

tudi na našo krvodajalko Kri
stino Kokot, ki je pred dnevi 
praznovala svoj rojstni dan.

OO RK Zavrč

Naslednja krvodajal
ska akcija bo 24. januarja 
2013.

Krvodajalka Trezika Zebec, ki je kri darovala že 50-krat, je prejela 
posebno čestitko transfuzijskega oddelka na Ptuju.

V dobri družbi gasilskih veteranov
Ze šestnajstič je Območna gasilska zveza Ptuj srečanje vete

ranov uvrstila v najbolj gasilski mesec v letu - v oktober, ki ga 
poznamo kot mesec varstva pred požari. Letos sta bila gosti
telja srečanja občina Zavrč in PGD Zavrč, veterani pa so se 
ob izbranem kulturnem programu, ki so ga pripravili završki 
osnovnošolci, družili v soboto, 20. oktobra.

C SREČANJE GASILSKIH 
O. VETERANOV

1ČNE GASILSKE ZVEZE PTI

V imenu občine Zavrč je veterane pozdravil podžupan Janko Lorbek.

Veterani iz društev povezanih v OGZ Ptuj so uživali v prijetnem druže
nju v završki dvorani.

Na srečanju smo lahko sliša
li, da je prostovoljno gasilstvo 
v Sloveniji pravo nacionalno 
bogastvo, h kateremu so veli
ko pripomogli prav veterani 
in veteranke s svojim dolgo

letnim delom in izkušnjami. 
Veliko let so se namreč trudili 
in opravljali humano poslan
stvo. Naj večje plačilo za to je 
danes le spoštovanje do nji
hovega dela, zahvala vsem za
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trud in izjemen prispevek h Zavrču, pa je bilo namenjeno 
gasilstvu na Ptujskem. Sre- sproščenemu obujanju spo- 
čanje, kot je bilo letošnje v minov na najlepša in najplo-

Prijeten program so zbranim pripravili završki otroci.

dovitejša leta, ki so jih zdaj 
že gasilski veterani »pustili« 
v gasilstvu, za veliko besed 
zahvale, ki so jih v svojih 
nagovorih podali govorci.

Veteranom so se na srečanju 
pridružili še nekateri gostje, 
med njimi tudi podpredse
dnik GZS mag. Janez Merc, 
poveljnik podravske regije

Janez Liponik, predsednik 
OGZ Ptuj Marjan Meglič, 
Dušan Ber, predsednik komi
sije za delo z veterani pri 
OGZ Ptuj, podžupan občine 
Zavrč Janko Lorbek in pred
sednik PGD Zavrč Anton 
Bratuša.

Tatjana Mohorko

V Zavrču smo se v uradnem delu srečanja takole poslovili: 
»Bodimo ponosni na že opravljeno delo in na mlade generaci
je gasilcev, ki bodo nasledile vaše delo. Skupaj lahko dosežete 
marsikaj in naj bo ključno sporočilo tega srečanja, da solidar
nost in humanost še živita v nas in nas delata močnejše. Hvala 
vam za vse, kar ste dobrega in koristnega doprinesli k sloven
skemu gasilstvu.«

Pestra jesen završkih gasilcev
Potem ko so bili člani PGD 

Zavrč letošnji gostitelji sre
čanja gasilskih veteranov 
OGZ Ptuj, so aktivnosti v 
mesecu varstva pred požari 
kar nadaljevali. Tradicional
no so s kolegi gasilci iz DVD 
Lovrečan Dubrava iz sosednje 
Hrvaške pripravili skupno 
taktično vajo, v okviru leto
šnje pa prikazali ukrepanje 
v primeru klasičnega požara 
na težko dostopnem obmej
nem terenu. Pripravili so ga 
tik ob državni meji, na Vuko
vem bregu, v gasilski vaji pa

so gasilci tako znova dokazali, 
da meja med njimi ni in da 
skupaj zmorejo več.

Gasilsko vajo na završkem 
koncu so spremljali tudi pod
županja Marta Bosilj in pod
župan Janko Lorbek, vodilni 
možje iz OGZ Ptuj, med nji
mi tudi predsednik območne 
zveze Marjan Meglič, prisotni 
pa so bili tudi predstavniki iz 
sosednje občine Cestica ter 
predstavniki iz Vatrogasne 
zajednice Varaždinske župani
je. Kot je povedal predsednik

PGD Zavrč je v mesecu varstva pred požari s kolegi gasilci iz DVD 
Lovrečan Dubrava pripravilo skupno gasilsko vajo.

Gasilci so prikazali ukrepanje v primeru klasičnega požara na težko 
dostopnem terenu ob državni meji.

Završki gasilci so na pomoč priskočili tudi prizadetim v novembrskih 
poplavah v sosednji občini Cirkulane.

£>£)££=/? 2S&/V
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PGD Zavrč Anton Bratuša, so vanju in v težkih trenutkih 
tudi z letošnjo skupno obmej- je hitro ukrepanje gasilcev še 
no vajo gasilci želeli javnosti kako pomembno. Vaja je po 
pokazati, da kadar pride do prvih ocenah uspela, priho- 
nesreče, meja ni ovira pri reše- dnje leto v oktobru pa bodo

Ob ogledu tokih posnetkov ostaja grenak priokus ...
Foto: RŠ, Lidija Domjan

gasilci ob meji prav gotovo 
znova združili moči.

Završki gasilci so bili aktiv
ni tudi v dneh katastrofalnih 
poplav, ki so močno prizade
le tudi širši ptujski konec, ob 
tem pa tudi območje sosednje 
občine Cirkulane v naselju 
Dolane. Ze prvi dan poplav 
so završki gasilci na pomoč 
priskočili cirkulanskim kole
gom, ki so se borili z vodo, 
potem pa pomagali pri čišče
nju in odstranjevanju posledic 
poplav.

Veliko bolj veselo pa je bilo

v prazničnem decembru, ko 
so se završki gasilci v doma
či občini srečali s prijatelji iz 
Obergralle in skupaj podo
živeli vse letošnje skupne 
dogodke. S koledarji pa so 
gasilci v božično-novoletnem 
času obiskali gospodinjstva v 
občini Zavrč in vsem, ki so 
jih prijazno sprejeli, namenili 
prostovoljni prispevek in izra
zili podporo, se vodstvo PGD 
Zavrč iskreno zahvaljuje.

TM

Želimo vam, da bi imeli srečo vedno s seboj,
da bi jo lahko podarili tudi tistim, ki jo potrebujejo.

Vesel božič ter zdravo in srečno novo leto 2013 vam želijo
gasilci in gasilke PGD Zavrč.

Novoletno voščilo ljudskih pevcev Trta
Leto se počasi izteka in že 

je tukaj december, praznič
ni mesec. Kot prvi je prišel k 
nam sv. Miklavž, naš farni 
zavetnik, in razveselil otroke 
z darili. Ob tem prazniku 
smo ljudski pevci Trta v kul
turni dvorani v Zavrču tudi 
letos pripravili Miklavžev 
koncert.

Skupina Trta je nastala po

razpadu Završkega okteta. 
Kot prvi so v njej prepeva
li vodja Martin Tetičkovič, 
Adolf Belšak in Milan For- 
stnarič, nato se jim je pridru
žila še Pepica Kokot. Kasneje 
sta skupino s svojima ubrani
ma glasovoma dopolnila tudi 
Jakec Kolednik in na žalost 
danes že pokojni Janez Per
čič. Ob koncu sta zasedbo 
glasovno obogatili še Jožica

Na završkem odru so se z ljudsko pesmijo predstavili tudi sosedje, 
ljudski pevci KD Cirkulane.

Ljudske pevce Trta KUD Zavrč domača pesem druži že petnajsto leto.

Belšak in Trezika Zebec in v 
tem sestavu skupina deluje 
še danes. Domača pesem nas 
tako druži že petnajsto leto.

Ponosno zastopamo našo 
občino v bližnji okolici in 
tudi širše. Zelo smo veseli, da 
smo se letos poleg območne
ga srečanja ljudskih pevcev 
in godcev uspeli uvrstiti še 
na regijsko in nato naprej še 
na državno srečanje kot ena 
izmed trinajstih skupin ljud

skih pevcev in godcev v Slo
veniji.

Pogosto imamo občutek, da 
je ljudsko petje manjvredno. 
Vendar se mnogi ne zaveda
jo, da je pri ljudskem izročilu 
pomemben zelo dober posluh, 
da se vse pesmi začenjajo brez 
intonacije, da se pesmi pojejo 
»na pamet« in »v živo«, med
tem ko za druge zvrsti petja to 
ni običajno. Pogosto pojemo 
tudi petglasno, pri čemer še

<bOB<b&=N
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Pevce in godce v Zavrču je obiskal tudi dobri mož sveti Miklavž.

iz Cirkulan, ljudski pevci iz 
Tepanja in kvartet Dobrin- 
ček. Za smeh in dobro voljo 
sta poskrbela Tonček Žumbar 
in Danica Cvetko. Obiskal 
nas je tudi Miklavž skupaj s 
parkljem in tudi letos je imel 
s seboj polno košaro sladkarij. 
Zahvaljujemo se vsem, ki so 
nam kakor koli pomagali pri 
organizaciji prireditve. Hva
la tudi vsem nastopajočim in 
vsem, ki jim je pri srcu lepa 
domača pesem.

Ob prihajajočem novem letu

vsem občankam in občanom 
želimo vse dobro, posebej pa 
miru in zdravja.

Želimo vam, da bi imeli srečo 
vedno s seboj,
da bi jo lahko podarili tudi 
tistim, ki jo potrebujejo.
Bogat je namreč le tisti, ki je v 
srcu in duši zadovoljen, 
in vse novo leto vam želimo 
takšnega bogastva.

Ljudski pevci Trta

bolj pride do izraza t. i. tret- 
ka, po domače »prek petje«. 
Veliko truda vložimo v to, da 
se pri vsaki pesmi glasovno 
ujamemo in da besedila vseh 
pesmi iz našega izbora znamo 
tudi na pamet. Teh se je do 
sedaj nabralo že več kot pet
deset.

Želimo si, da ljudska pesem 
tudi po haloških bregovih in 
dolinah ne bi utonila v poza
bo in da bi znali ceniti ljud
sko pesem, ki so jo nekoč ob 
raznih priložnostih prepevali 
naši dedki in babice. Zato smo

k sodelovanju na Miklavže
vem koncertu povabili tudi 
druge skupine ljudskih pevcev 
in godcev od blizu in daleč, ki 
se prav tako trudijo ohranjati 
prelepo ljudsko izročilo. Na 
žalost ne moremo povabiti 
vseh tistih, pri katerih smo že 
gostovali. Na odru so se nam 
tako pridružili: ljudske pevke 
KUD Maksa Furjana Zavrč, 
Ivan S vaj gl, Stari prijatelji iz 
Kicarja, ljudske pevke DU in 
članice KPD Staneta Petro
viča Hajdina, ljudski pevci 
FD Pobrežje, ljudski pevci

Nastopile so tudi domačinke, završke ljudske pevke.
Foto: arhiv KUD

Iz KUD-a Maksa Furjana

Občni zbor Kulturnega društva Maksa Furjana, marca 2012.

Program državnega srečanja 
pevskih in godčevskih skupin 
je letos pripravila dr. Mojca 
Kovačič iz Glasbenonarodo- 
pisnega inštituta Znanstve
noraziskovalnega centra Slo
venske akademije znanosti in 
umetnosti.

Na podlagi ogleda šestih 
regijskih srečanj je dr. Moj
ca Kovačič za predstavitev na 
državnem srečanju izbrala 13 
sodelujočih skupin, ki so se 
predstavile s po dvema pesmi
ma ali vižama. Letos so bili na 
vrsti neposredni nosilci — torej 
večinoma izvajalci, za katere 
bi lahko rekli, da jim je ljud

ska pesem položena v zibko.
Poleg naše skupine Trta so 

bili izbrani iz naših krajev še 
ljudski pevci Prešmentani 
faloti iz Stoperc. Drugi sode
lujoči so prišli iz Zreč, Ško
cjana, Ilirske Bistrice, Kranja, 
Artič, Šmartnega na Pohorju 
... Sicer pa pevci in pevke 
skupine Trta veliko prepevajo 
po različnih prireditvah daleč 
naokoli. Nastopili so tudi na 
osrednji prireditvi Območ
ne izpostave Javnega sklada 
Republike Slovenije za kul
turne dejavnosti, ki je bila v 
nedeljo, 2. decembra, v Naro
dnem domu na Ptuju, na 
kateri so bila podeljena pri

znanja Sveta Območne izpo
stave JSKD Ptuj. Prav v tistih

dneh pa so se pripravljali tudi 
na Miklavžev koncert. Vabi-
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Otroška folklorna skupina je ob dnevu šole obeležila 10. obletnico 
delovanja. Foto: Laura Utrinek s folklorne prireditve v završki osnovni šoli

Foto: Laura

Mladi folkloristi so na prisrčno prireditev povabili tudi druge folklorne skupine. Foto: Laura

la za nastop dobivajo tudi iz 
tujine, a se nanje ne morejo 
odzvati, saj se bojijo, da ne 
bi zmogli finančnih bremen. 
Morali jim bomo priskočiti 
na pomoč. Tako bodo naše 
lepe pesmi ponesli v širni svet.

Tudi ljudske pevke so ob 
občinskem prazniku pripra
vile koncert Čez haloške griče 
naj pesem doni, na katerega 
so povabile skupine, ki tudi 
njih izberejo za svoje goste. 
Vseskozi se marljivo udeležu
jejo vaj in tudi nastopov.

Sicer pa smo si člani KUD-a 
vzeli čas za strokovno ekskur
zijo na Dolenjsko, pobliže 
smo spoznali grad Bogen- 
šperk, njegovega prvega 
lastnika Janeza Vajkarda Val
vazorja in njegovo še danes

znamenito knjigo Slava voj
vodine Kranjske iz leta 1689, 
za katero je moral ta grad tudi 
prodati. Grad je danes odlič
no urejen in ima več različnih 
muzejskih zbirk. Zelo lepo so 
nas sprejeli tudi na Jurčičevi 
domačiji, ki je tudi muzej na 
prostem. Gospa Tatjana Lam
pret nas je povabila, naj si pri
demo prihodnje leto ogledat 
poletno gledališko prireditev 
po Jurčičevem literarnem 
delu.

Posebno doživetje je bil 
obisk turistične kmetije Grof 
na Viru pri Stični, ki je spo
meniško varovan. Stoji na 
tleh enega najpomembnejših 
arheoloških najdišč iz žele
zne dobe. Približno 700 let 
pred našim štetjem je tod sta

lo »virsko mesto«, zato ima 
danes tam vsak kamen svojo 
zgodovino. Zelo nas je prite
gnila k poslušanju upokojena

učiteljica biologije, ki je govo
rila o izvirih, v katerih so pred 
več kot 200 leti prvi razkrili 
svetu človeško ribico.

JUBILEJ OTROŠKE 
FOLKLORNE SKUPINE

Tudi otroška folklorna sku
pina je ob dnevu šole obele
žila 10. obletnico delovanja, 
na prisrčno prireditev pa so 
povabili druge folklorne sku
pine. KUD je pred desetimi 
leti priskrbel plesalcem in ple
salkam nove obleke.
V novem letu si kudovci 

želimo veliko obiska na naših 
prireditvah, vsem občanom in 
občankam pa nadvse prijazno 
življenje!

Trezika Majcenovič

2>(0B£=/? 5\5=/V
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Obiskali so nas ...

... bernski planšarji
V petek, 5. oktobra, so našo šolo in vrtec obiskali prav poseb

ni gostje. Na obisk so prišli vzreditelji psov pasme bernski 
planšarji, »Berner Kaiser«, ki so se s svojimi kosmatimi štiri
nožci zbrali na šolskem igrišču.
O psih smo izvedeli marsikaj zanimivega. Ta pasma izhaja iz 

švicarskega gorskega sveta, kjer so služili kot delovni psi za zga
njanje živine in vleko mlekarskih vozičkov. To je zaznamovalo 
tudi njihov značaj, saj so prijazni psi, ki pa potrebujejo veliko 
gibanja. Eden izmed vzrediteljev nam je pokazal, kaj vse psi 
znajo, kako so ubogljivi in razigrani. Popeljali so nas tudi z 
vozički. Dopoldan smo zaključili v prijetni družbi.

... policisti
V sredo, 17. oktobra, so nas obiskali policisti. Razkazali so 

nam službeno vozilo z opremo. Ponovili smo osnovne stvari, 
ki jih moramo vedeti o prometu, npr. kako pravilno prečkati 
cesto, česa na poti v vrtec ne smemo početi in kaj moramo 
vedeti, da bo naša pot v vrtec varna. O vsem tem smo pokazali 
veliko znanja.

Oblekli smo si lahko jopič in nadeli čelado ter bili tudi sami 
policisti. Malo smo se tudi poigrali z gumbi v avtomobilu in 
zaslišali policijsko sireno.
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... čebelar
V petek, 16. novembra, smo tudi mi sodelovali v projektu 

Tradicionalni slovenski zajtrk. To je vseslovenski projekt, ki 
spodbuja zavedanje o pomenu in prednostih lokalne samoo
skrbe, dejavnostih domače pridelave in predelave ter v okviru 
sistema javnega naročanja oziroma naročil zagotavljati hrano, 
ki je pridelana v lokalnem okolju. Ozavešča javnost o pomenu 
kmetijstva in čebelarstva, pomenu pravilne in zdrave prehrane, 
pomenu živilske industrije, pomenu gibanja in pomenu ohra
njanja čistega okolja.

Obiskal nas je čebelar Slavko Pravdič. Povedal nam je veliko 
o čebelah in medu. Pokazal nam je opremo, ki jo uporablja 
pri svojem delu s čebelami. Izvedeli smo, da so čebele zelo 
pomembne živalce, čeprav so tako majhne.

Sladkali smo se z medom in najbolj pogumni so lahko poku

sili tudi cvetlični prah. Pokazal nam je številne pridelke iz čebe
ljega panja. Vsak pa je dobil čebelico, izdelano iz medu.

Mi na obisku ...
V torek, 23. oktobra, smo v popoldanskem času s svojimi 

starši, babicami, tetami šli na pohod do bližnjega lovske
ga doma. Tam so nas pričakali lovci. Razkazali so nam svojo 
opremo, ki jo uporabljajo pri lovu, ter nam povedali veliko 
zanimivega o njihovem delu in skrbi za živali. Ker je bila pot 
naporna, smo si privoščili malico iz nahrbtnika. Tudi lovci so

nam pripravili pogostitev. Mmm, kako je teknilo. Po čudovi
tem druženju z lovci smo se peš podali nazaj do vrtca.

Vzgojiteljica Dušanka Kokot 
Foto: Alenka Rižnar
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Sprejem prvošolcev v šolsko skupnost
Učenci 1. razreda so bili 2. oktobra 

sprejeti v šolsko skupnost. Ta dan so 
obljubili, da bodo pridni in vestni učen
ci, da bodo upoštevali šolska pravila in si 
bodo z vsemi pravi prijatelji.
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Ti učenci so: Igor Arklinič, 
Anemari Bratuša, Klara Cvet
ko, Ela Dernikovič Ogrizek, 
David Golc, Marina Kojc, 
Maša Kokol, Gregor Kokot,

Kevin Kokot, Rebeka Kokot, 
Mario Korpar, Niki ta Marija 
Kotolenko, Vanesa Majceno
vič Petkovnik, Tian Poštrak, 
Viktor Pravdič, Melita Škri

njar, Timi Tušek, Manuela 
Zebec, Neža Zebec in Alen 
Žnidarič.
Njihovi veliki prijatelji, 

učenci 9. b-razreda, so jih

obdarili ter se skupaj z njimi 
posladkali. Pester kulturni 
program ob tem dogodku so 
pripravili učenci šole.

Učiteljici 1. razreda

Iz pečice v želodčke
V petek se je odvijal zelo zanimiv nara

voslovni dan. Tema naravoslovnega dne 
je bilo jabolko. V vsak razred sta prišli 
dve prijazni gospodinji iz Društva gospo
dinj Zavrč. V 7. razred sta prišli gospe 
Marijana in Hermina. Prijazni gospodi
nji sta nam pomagali pripraviti dve še več 
kot okusni jedi: sadne rezine — biskvit in 
jabolčno pito. Ko sem poskusil obe jedi, 
sem ostal brez besed, a ne zato, ker sem 
imel polna usta. Spekli smo namreč naj
boljši biskvit in najboljšo jabolčno pito, 
kar sem jih kdaj jedel.

Ta dan se je začel tako: V šolo smo pri
šli tako kot vsako jutro, samo brez šol
skih torb. Mentorja - učiteljica Danica 
Zelenik in učitelj Izidor Gnilšek — sta 
poskrbela za vsa potrebna živila, skupaj 
z gospodinjama sta podala tudi nekatera 
navodila za delo. Vse klopi smo postavili 
v štirikotnik, tako da smo lahko delali po 
skupinah. Sprva smo bili malo zadržani, 
ko pa smo se z gospodinjama malo bolje 
spoznali, je delo steklo kot po maslu. 
Začeli smo s sadnimi rezinami. Vsak 
učenec je dobil delo, kot je lupljenje

jabolk, mesenje testa in tehtanje sestavin, 
mešanje ... Medtem sva s sošolko Miha-



Stran 16 December - Gruden 2012

elo v računalniški učilnici 
brskala za receptom obeh jedi, 
saj smo pripravili tudi manj
šo razstavo v jedilnici šole, da 
smo se lahko seznanili, kakšne 
dobrote so pekli po drugih 
razredih. Vsak razred je pri
pravil jed ali dve ob pomoči 
drugih gospodinj. Vse, kar 
smo ta dan pekli, smo lahko

tudi degustirali. V jedilnici 
so se mešali različni vonji in 
z radovednostjo smo si pogle
dali in tudi pokusili druge 
jedi. Ta naravoslovni dan mi 
bo ostal še dolgo v spominu.

Timotej Trančar Kokot, 7. b
OŠ Cirkulane - Zavrč 

Foto: TM

Policista za en dan
Prejšnji teden je prišel policist Marjan Vrtič po naju v šolo 

in od tam smo se odpeljali na policijsko postajo v Gorišnico. 
Sprejela naju je komandirka ga. Otilija Medved in dežurna 
policistka. Razkazala nama je celotno policijsko postajo, pro
stor z orožjem, sobo, kamor priprejo nepridiprave čez noč, par
kirana policijska vozila in policijski motor ter drugo opremo za 
teren. Policist Marjan naju je odpeljal z vozilom na teren, kjer 
sva lahko videla, kako poteka delo policista. Ustavili smo se 
blizu Gorišnice. Tam sva oba najprej preizkusila alkotest. Sle
dila je meritev hitrosti z radarjem, v kateri sva se preizkusila 
tudi midva. Kazni sicer nisva pisala, a bi jo komu z veseljem, 
saj so nekateri vozniki vozili krepko čez omejitev. Zraven nas 
sta bila še policista Aleš in Andrej. Pokazala sta nama, kako

se ustavi voznik avtomobila, 
nato je sledil pregled osebnih 
dokumentov. Ce voznik nima 
zraven vozniškega dovoljenja, 
kot se je nekemu vozniku 
zgodilo, smo preverili njegove 
osebne podatke na policijski 
postaji, kjer je vse zabeleženo. 
Iz Gorišnice smo se odpeljali 
v Zavrč na avtobusno postajo 
blizu šole, kjer sta naju poča
kala še druga dva policista, 
ki sta nama razkazala novo 
terensko vozilo, opremljeno 
z najnovejšo opremo. Z rado
vednostjo sva sedla v avto in 
si ga ogledala. Slikala sva se

tudi kot voznika. Policista sta 
prižgala tudi sireno. Tukaj se 
je najino spoznavanje dela 
policista končalo. Policistom 
sva se na koncu zahvalila za 
njihov trud in predstavitev 
njihovega poklica ter se polna 
novih spoznanj in lepih vtisov 
vrnila v šolo. Vsem sošolcem 
sva nato pripovedovala o naji
nem doživetju, saj so bili vsi 
zelo radovedni.

Kevin Vesenjak in 
Nika Fijan, 6. b 

OŠ Cirkulane - Zavrč

TraffiPatrol XR
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Dobrodelna akcija Star papir za novo upanje
S humanitarno gesto »Zdru- tudi v tem šolskem letu odzva- 

zimo moči, pomagajmo ohra- la vabilu društva Ekologi brez 
njati naše okolje in podarimo meja, ki organizirajo dobro- 
novo upanje« se je naša šola delno okoljevarstveno akcijo

Bili smo zelo pridni in v kratkem času napolnili zabojnik pred šolo v 
Zavrču.

PisnO
PRAČ/ BOŽIČEK,
KER. LETOS NISTA 

BIL PRIDEN Sl Op 
BOŽIČKA ŽELIM PSA,

. KI BI BIL PR IREN 
IN BI NE UBOGA L.
IMEL BI ŠE r\JC0j 
ZA KATERO BI 5 Ah 
SKRBEL.
PA LE PO TE POZORA-
V L JAM.

N EJC

zbiranja starega papirja pod 
naslovom Star papir za novo 
upanje in je potekala po vsej 
Sloveniji ves november.

Sredstva, ki bodo zbrana s 
pomočjo starega papirja, bodo 
tudi tokrat šla v prave roke. 
Namenjena bodo humanitar
nemu društvu Adra Slovenija, 
ki denar namenja projektu 
»Napolnimo Slovenijo s sreč
nimi otroki«. Slednji zbira 
denar za šolske sklade tistih 
slovenskih šol, ki jih obiskuje 
največ otrok iz socialno ogro
ženih družin, in za počitnice 
otrok iz socialno ogroženih 
družin, družin, v katerih je 
vladalo nasilje, otrok iz mate

rinskih domov, varnih hiš in 
mladinskih domov.

Učenci šole in vrtca smo 
ves november pridno zbirali 
odpadni papir doma in ga pri
našali od 26. do 30. novem
bra v šolo, kjer je stal zaboj
nik, ki ga je dostavilo podjetje 
Dinos. Bili smo zelo pridni 
in v kratkem času napolnili 
zabojnik. Ob vestnem zbira
nju odpadnega papirja lahko 
upamo na zmago in nastop 
plesne skupine The Artifex v 
prazničnem decembru.

Suzana Petek, 
mentorica šolske skupnosti 

učencev

DRAG/

BRAICA, KUR SEM SE 
TB&A ![N/A VIDIČA
v AMO PA ms L J | NA DOLC
DOPUSRDA SE N L 60 MOG
LA VES ČAS KGEGM"

L. 4T
Tvoja lala

TbOLB&JP Lb£<AV
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PRI NAS

Jaz obiskujem tretji razred osnovne šole v Zavrču. Živimo 
nedaleč od šole, v Goričaku. Doma imamo eno sivobelo 
muco, ki se rada boža. Ker živimo zraven gozda, nas skoraj 
vsakodnevno obišče družinica mladih srnic. Tudi ptički so naši 
stalni obiskovalci. Moja mamica, ati in jaz redno skrbimo za 
živali, da lažje preživijo zimo.

Janja Lorbek, 3. razred

r’ • fcLVjJ "TT *' .
1 m§ rsi*%«Eiai

ir ~ - nffif <
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NARAVOSLOVNI DAN

V oktobru smo v šolo prinesli jabolka. Potem smo se učili 
o njih. Videli smo, da so jabolka različne barve. Dobili smo 
model narisanega jabolka. Jabolko smo obrisali in ga pobarvali. 
Iz pravih jabolk smo naredili tudi labode. Potem smo vse svoje 
izdelke dali na razstavo v šolsko jedilnico. Ko smo prišli nazaj 
v razred, smo se poslikali s svojimi izdelki, ki smo jih naredili.

Igor Pravdič, 3. razred

MOJA DRUŽINA

Živim v tričlanski družini. Ime mi je Ema in pišem se Sestanj. 
Rodila sem se v Celju, tako kot moja mamica Jana. Moj ati 
Davorin se je rodil v Varaždinu. Ati je po poklicu zidar, mami 
pa je agronom. Imamo tudi malo želvico Ano.

Želim si, da bi se moja družina povečala.
Ema Sestanj, 3. razred

OBISKALI SO NAS BERNSKI 
PLANŠARJI

V oktobru smo dobili na šolo obisk. K nam je prišlo nekaj 
ljudi z bernskimi planšarji. Najprej so se predstavili. Povedali 
so, kako je treba skrbeti za pse. Teta Dragica je iz avta vzela 
vozičke in jih pripravila za vožnjo. Potem je nastopil en stric 
s psom. Ta pes je na tekmovanju osvojil zlato medaljo. Psi so 
nas vlekli z vozički. Imeli smo se zelo lepo. Preden so začeli 
pospravljati, so še porazdelili kartice z njihovimi naslovi. Zelo 
rad bi imel takega psa.

Jaka Domjan, 3. razred
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OBISK BfRZVSklH PLANŠARJEV

haS.0 solo So obiskali BERNS/u 
PLANŠARJI. LASTNIK/ psov SO na o 
pokazal/ NE KAJ AKikov, /VA Koncu So 
Otroke peljali v vozvUu to 

|6R|0Č J'

bernski planšarji so 
prišli k na n v Šolo
/VA Oy,JK. DOKAZALI so
n a N Rako znajo ubo
gati LASTNINA ZNAJO 
TUDI VOZITI, lastniki so
PSE VPREGLI K V O ŽIČKO N 
IN NATO NAS VOZNI 
PO IGRIŠČU,
BERNSKI PLANŠARJI SO 
ZELO LEPI PSI.

ANDREAS, 2. RAZ RED
Mic
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Na letno šolo v naravi sem se pripravljal 
ves teden. Vsak dan sva z mamico dala 
nekaj stvari v kovček. V ponedeljek, 10.

Strunjan 2012
septembra, smo se ob 7.45 zbrali pred 
šolo, kjer nas je čakal avtobus. Kovč
ke smo zložili vanj in se odpravili proti

Strunjanu.
Ob deseti uri smo prispeli na morje, 

razložili svoje stvari in se namestili. Po 
kosilu smo se šli kopat v zunanji bazen, 
saj je bilo izredno vroče. Tam so učitelji 
izvedli testiranje v plavanju. Po večerji 
smo lahko poklicali starše. Vsak dan smo 
začeli s telovadbo. Veliko smo plavali in 
hodili na sprehode. V sredo smo šli v 
Piran, tam smo si ogledali Tartinijev spo
menik in uživali na samem trgu. Drugi 
dan smo šli peš v Portorož. Ogledali smo 
si mesto in kupili spominke za domov. V 
četrtek zvečer smo imeli zabavo. Cirku- 
lančani in mi smo predstavili svoje točke, 
nato pa je sledil ples. Vsi smo bili zelo 
veseli in vsi smo plesali. V petek po kosi
lu smo pripravili kovčke, oddali ključe in 
šli domov.

Želim si, da bi še kdaj lahko šel skupaj s 
sošolci na morje.

Žan Hrnčič, 5. b
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Srečanje in delovna akcija z Borutom Pahorjem
V petek, 31. avgusta, je imel 

kandidat za predsednika Slo
venije Borut Pahor na Ptuju 
na OŠ dr. Ljudevita Pivka v 
okviru predsedniške kampa
nje delovno akcijo z ekipo 
prostovoljcev v okviru pro
jekta Skupaj — spodbujajmo 
drug drugega. Odzval sem se 
na povabilo prijatelja Matjaža 
Nemca, ki je Pahorjev osebni 
tajnik. Kakšnega posebnega 
pričakovanja ali treme nisem 
imel pred srečanjem z enim 
izmed najvidnejših politikov 
v Sloveniji, saj že dodobra 
poznam to prakso srečanj. 
Spoznal sem namreč že veliko 
znanih oseb (pevci, gospodar
stveniki, politiki), osebno z 
nekaterimi smo postali pravi 
prijatelji, v stiku sem tudi z 
glasbeniki (Zdravko Skender, 
Luka Šutner, Marin Seko — 
skupina Banana Band, Kone- 
čnik, glasbeni menedžerji in 
drugi). Tudi z drugimi pred

stavniki političnega prostora 
v Sloveniji sem v stiku (Zma
go Jelinčič, nekdanji posla
nec, predsednik SNS, Dejan 
Židan, poslanec SD, in še se 
kdo najde).

Gospod Pahor na začetku 
ni točno vedel, kje je Zavrč, 
ko pa sem mu omenil afero s 
kombijem izpred let, je v tre
nutku vedel, o katerem kraju 
govorim in tako sva nadalje
vala pogovor. Jasno sem mu 
povedal in zahteval od njega 
pojasnila za probleme, v kate
rih je Slovenija, če se sploh 
zaveda, kateri so ti problemi. 
Dejal sem mu, da so nekako 
po mojem mnenju majhne 
občine odrinjene od drugih, 
ki so večje, skratka, imela sva 
različne poglede na stanje v 
Sloveniji. Borut (dejal je, da 
ga naj tako kličemo) mi je 
dejal, da se zaveda, da ko je 
on bil na oblasti, ni bilo vse 
tako v redu. Dejal sem mu:

»Borut, ljudje izgubljajo 
službe, težko živijo, zaboga, 
Borut, ne vidiš, si slep, mladi 
počasi ne bomo imeli možno
sti zaposlitve v Sloveniji, sko
raj vse propada, treba je najti 
druge ukrepe za izboljšanje 
gospodarstva.« Očital sem 
mu, da je bil preveč mehak, 
ni udaril po mizi.

Zakaj sem mu omenil neka
tere gospodarstvenike (Sandi 
Šeško, Joe Pečenik, Ivo Bosca- 
rol in še kdo)? Ti ljudje imajo 
vizijo, ampak po mojem mne
nju na žalost ne v Sloveniji. 
Govorila sva tudi o mojem 
kraju, torej o občini Zavrč. 
Zanimalo ga je, kako je v 
Zavrču, in razložil sem mu 
nekatere stvari (da smo špor
tna občina, da se ljudje ukvar
jajo predvsem s kmetijstvom, 
vinogradništvom, da imamo 
župana, ki izpelje skoraj vse 
naloge). Govorila sva torej 
večinoma o politiki. Postavil 
mi je sicer smešno vprašanje, 
jaz sem mu takoj odvrnil, ali 
se norčuje ali kaj misli s tem. 
Vprašal me je namreč, ali se 
vidim čez 10—15 let tudi sam 
v vlogi kandidata za pred
sednika Slovenije. Borut je 
dejal, da to ni nikakor smešno 
vprašanje, rekel mi je: »Mati
ja, vse možnosti imaš, in če 
recimo zmagaš, bi bil verjetno

prvi predsednik države, ki pri
haja iz Haloz.« Sicer sem mu 
odvrnil, da če bi se to zgodilo, 
bi bil verjetno tarča posmeha 
v domačem kraju in seveda bi 
doživljal kritike. Pahor je sicer 
to komentiral z besedami: 
»Matija, nikogar ne poslušaj, 
pojdi svojo pot in boš videl, 
kam te bo pripeljala.«

Imel sem priložnost tudi 
govoriti z obema evropskima 
poslankama, Tanjo Fajon in 
Mojco Klevo, na koncu sem 
še imel polurni pogovor s pri
jateljem Urošem Jaušovcem, 
glavnim tajnikom SD.

Boruta Pahorja in ekipo sem 
povabil tudi v našo občino 
Zavrč, če se to res kdaj zgo
di, pa bomo videli. Ce pride 
do tega, mu bom predstavil 
še svoj kraj in nekatere lju
di. Kljub številnim kritikam, 
ki se tičejo mene, se bom še 
naprej srečeval, sestankoval 
z različnimi osebami, pa naj 
bodo to politiki, športniki, 
glasbeniki, gospodarstveniki, 
ni pomembno — z vsemi se da 
sodelovati.

(Sestavek je bil napisan pred 
predsedniškimi volitvami, zato 
v njem ni navedeno, da je bil 
Borut Pahor izvoljen za predse
dnika RS.)

Matija Fajfar

2*m&=R
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POHOD PRIJATELJEVA 
V SOBOTO SMO SE ZBRALI PRED
Solo ih se odpravili na pohod.
SLBHD SKOZI GOZD, PO JASI W ŽE 
SMO 'PRISPELI E SVETI ANI.
TAM 50 NAM SPEKLI KOSTANJE. 
LAHKO SMO SE PELJALI S KOČIJO. 
POTEM SMO SE VESELO ODPRAVILI 
PROTI DOMU.

SARA,2. RAZ a.

PO HO p prijateljstva 
ZBRALI s no SE PRED 
SOL 0. KO SO NAS 
RAZREDNIKI PREŠTELI 

SMO ODŠLI Al A POT.
ŠLI 5 MO NED VINO- 

KRADI) PO GOZDU IN NED 
HIŠAMI. SPREMLJALI SO
nas topi konji, imel

SEM SREČO IN S EM 
SE DEL POTI PELJAL 
NA KOČNI.
KO S MO PRIŠLI NA C |U 
Smo bili vESEU.

NJEJC 2. RAZRED

JAB OLkA
So ZDRAVA 

: HRANA za Vse 
^Ljudi.

J

. »ZB .. L" •

IGOR PRAVDI C
3.6
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November v znamenju šolskih športnih tekmovanj
V novembru so po navadi v polnem 

zagonu šolska športna tekmovanja v 
športih z žogo. Učenci OS Cirkulane - 
Zavrč so letos tekmovali v odbojki (sta
rejši dečki) in nogometu (starejše deklice, 
starejši dečki, dečki U-10 in U-8).

Kvalifikacijski turnir v nogometu za 
deklice smo organizirali v Zavrču, naša 
dekleta so osvojila 3. mesto, za napredo
vanje jim je zmanjkal en dosežen gol raz
like, saj so bile z drugouvrščenimi učen
kami iz Juršincev izenačene po točkah.

VELIK USPEH MLADIH 
NOGOMETAŠEV

Starejši učenci so kvalifikacijski turnir 
odigrali v Kidričevem, kjer so prav tako 
osvojili 3. mesto, enak rezultat pa so 
dosegli tudi v odbojki. Turnir je bil odi
gran na Destrniku. Veseli nas, da ima
mo spet perspektiven podmladek. Zelo 
dobro so se odrezali tudi učenci do 10 
let na turnirju 1. faze tekmovanja Rad 
igram nogomet, ki smo ga organizirali v 
Zavrču. Osvojili so 3. mesto, predvsem 
pa so se izkazali z dobro igro.

Največji uspeh med našimi ekipami pa 
je dosegla ekipa nogometašev do 8 let.

Le-ti so v 1. fazi zgoraj omenjenega tek
movanja osvojili 1. mesto in se uvrstili 
na finalni turnir, ki bo v decembru. Eki
pa mentorja Mitje Vidoviča je v postavi 
Jaka Domjan, Anže Anžel, Igor Pravdič 
in Martin Golc premagala vse udeležene 
ekipe z rezultati:
OŠ Cirkulane - Zavrč - NK Gorišnica 
6:3, OŠ Cirkulane - Zavrč - NK 
Ormož 3:1, OŠ Cirkulane - Zavrč —

NK Hajdina 5 : 0, OŠ Cirkulane - Zavrč 
— NŠ Poli Drava 6 : 2 

Končni vrstni red na turnirju: 1. OŠ 
Cirkulane - Zavrč, 2. NK Ormož, 3. NŠ 
Golgeter Hajdina, 4. NK Gorišnica, 5. 
NŠ Poli Drava

Čestitke mladim športnikom in veliko 
uspeha v nadaljevanju tekmovanja!

Športna pedagoga 
OŠ Cirkulane - Zavrč

/mo l' i V/It, 
UA\ion

\) o i t (M !

P l v' t It yiAmt- , \lfr j L rod
rulia j fv o< /1,

L č l 05 sem le? I I priden l’vi 
p y i Zctd e ve n V 5 o (i lVt Im<Ii d o m« .

*i> t 0! Y 5 fr m ia, V?lil<0 pomagal

p ir | \j i e la c? p r oi v 111 V| , l(1 i 0 VV11 P h 
vod 1 o i i 11 ■ 1 otl o la i v-oij y°c I, 
it- ' ni p v i n h e 5 f i (o i ltrv 51 j 0
J ts l o i e\ i w\ .

Šc noi pz^j ^.s Pam \. r i.i |, |a
pr j | c VI . H Ul I: i ■
L f po V 0 lldlvljt-Vli ■

p . 5 pl'ti 5 i tv, Al' V 31 31»I n m

ion e t-, e

^ /s jat auu Mo
fia/ tč auifunJlvu jMbstver ajAc/ Mir

jUidfcMr-. &-U ojO' Artva
OnZ jp ZSkr /vnji' ovb /hAL- Zit /astre- i^hAstu A/ 
A^cro^Ur1 Ačk ieuC At&ve- žk/r' /ttu- osS/ /rč 
tUČU/ mUj. JbtnjmjC totčšjJk/ ga/o MrutAr^ aasMyšley ■ 
ja<yx4^cy. ZdMe aZ- da/ A-' to onivAd 
tdatJluvnjf jdnaZAL /nvi/u AMČcrt G-aAavp&A/i/i/\ dce ŠA
V*' 'ASA: 4^

\wjl MjLtf-a

2siOB£=/?



Stran 24 December - Gruden 2012

Odlična jesen Zavrča na poti v prvo ligo
Nogometaši Zavrča so na 

zasluženem počitku, potem ko 
so v začetku novembra konča
li z jesenskim delom prvenstva 
v 2. ligi. Ne še čisto povsem na 
oddihu, kajti dvakrat teden
sko se bodo do božičnih pra
znikov sestajala v telovadnici 
OS Zavrč - Cirkulane, kjer bo 
trener Zlatko Gabor poskrbel, 
da misli ne bi ušle preveč od 
nogometa.

Sicer pa lahko jesenski del 
sezone ocenimo kot zelo uspe
šen, saj je Zavrč na vrhu dru- 
goligaške tabele, obenem pa 
je odlično nastopil v Pokalu 
Slovenije in dodobra namu
čil Maribor. Pod vodstvom 
Mirana Emeršiča, ki je bele 
vodil osem krogov, so sicer 
najprej dvakrat klonili, toda 
nato je »završki stroj« začel 
mleti, zmage so se vrstile ena 
za drugo in sledil je skokovit 
skok po lestvici navzgor. Po 8. 
krogu in srečanju proti Dobu 
se je vodstvo kluba odločilo za 
spremembo na klopi. Mirana 
Emeršiča, ki je Zavrč vodil 
kar pet let, je nasledil Prek
murec Zlatko Gabor. V sed
mih krogih je nekdanji strateg 
Mure šestkrat slavil in enkrat 
remiziral, kar je bilo dovolj za 
35 točk, kolikor znaša izku
piček Zavrča jeseni, obenem 
pa pomeni dve točki naskoka 
pred najbližjimi zasledoval
ci iz Doba. Ekipa je delovala 
dokaj suvereno, velikokrat je 
odločila individualna kako
vost naših fantov, vsekakor 
pa je razveseljivo spoznanje, 
da je prostora za napredek še 
dovolj. Cilji za preostalih 12 
krogov (v 2. ligi se namreč 
igra po trikrožnem ligaškem 
sistemu) so jasni in povezani 
le s 1. mestom, kar prinaša 
igranje v prvi ligi v naslednji 
sezoni. Če bodo Zavrčani

igrali v podobnem 
slogu kot na večini 
tekem v prvem delu 
prvenstva, potem 
se ob pomoči šte
vilnega občinstva 
za končni uspeh ni 
bati.

Sicer pa je treba 
v luči delovanja 
Nogometnega kluba Zavrč 
v prvi vrsti omeniti podjetje 
RM Vuk, ki je glavni spon
zor kluba in brez katerega 
si uspehov kluba ne bi bilo 
mogoče niti zamišljati. Ravno 
silna želja predsednika klu
ba Romana Vuka in župana 
Mirana Vuka, ki sta »lačna« 
nogometnega uspeha, žene 
klub, ki je že sedaj »prvoli
gaško« usmerjen naprej. Ob

naše fante v velikem številu 
podprete tudi spomladi, kajti 
nedvomno bi bilo gostovanje 
Maribora (v pokalnem sre
čanju jeseni letos v Zavrču je 
z vijoličastimi padel rekord 
stadiona — več kot 1500 lju
di), Olimpije, Mure in drugih 
klubov v prvi ligi neprecenlji
va izkušnja, hkrati pa bi imeli

vsem tem ne smemo zanema
riti dejstva, da v Zavrču ob 
uspehih prvega moštva rastejo 
tudi številne druge dejavnosti, 
ki so zelo pomembne za sam 
uspeh kluba. Tako so ob kon
cu pretekle tretjeligaške sezo
ne, na pravem spektaklu proti 
Dravogradu, prvič nebo nad 
stadionom osvetlili reflektorji, 
ki omogočajo igranje nogo
metnih tekem v večernem 
času. Prav tako so že zabrne
li stroji, saj bodo nogometaši 
Zavrča kmalu posedovali dve 
sodobni pomožni igrišči z 
namakalnim sistemom, obe
nem pa bo eno izmed njih 
opremljeno tudi z umetno 
razsvetljavo. Prav tako bo v 

možnem času na 
vzorno urejenem stadionu 
zrasla nova pokrita tribuna 
(zahteve licenčne komisije 
za igranje v prvi ligi), ki bo 
zvestemu občinstvu nudila še 
dodatno udobje. Vsekakor pa 
velja omeniti še ustanovitev 
lastne nogometne šole, ki bo 
zaživela pred novo, upajmo 
da prvoligaško sezono. Števil

ni projekti v to smer so že ste
kli, cilj šole pa bo nedvomno 
zagotoviti vse nižje selekcije 
kluba z igralci iz širše okoli
ce, obenem pa s kakovostnim 
in načrtnim delom zagotoviti 
»bazo« za člansko moštvo.

Nogometaši Zavrča so torej 
trenutno na prvem mestu na 
lestvici in so blizu uvrstitvi 
v najvišji rang tekmovanja. 
Že sedaj se, cenjena publika, 
na vas obračamo z željo, da

naši fantje možnost pokazati, 
kaj je završka trma in kje je 
nogomet doma. Se vidimo na 
stadionu!

Tadej Podvršek 
Foto: Miha Vidrih, 

Črtomir Goznik
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Na božičnih delavnicah
V sredo, 12. decembra, ob 

štirih popoldne je bilo v kul
turni dvorani v Goričaku 
pravo praznično vzdušje. Ob 
vonju čaja s cimetom, kuha
nega vina in peciva so se odvi

jale božične delavnice, ki jih 
je organiziralo Turistično 
društvo Zavrč ob pomoči obči
ne Zavrč in učiteljic iz osnov
ne šole Cirkidane - Zavrč.

V kulturni dvorani v Goričaku se je zbralo kar lepo število malih in 
velikih ustvarjalcev. Želja občine in turističnega društva je, da bi te 
delavnice postale tradicionalne, udeležba na njih pa še malo večja.

Foto: Marjana Logar Kelc

Otroci so skupaj s starši, učiteljicami in članicami društva gospodinj 
Zavrč izdelovali božično-novoletne voščilnice.

Otroci so skupaj s starši, uči
teljicami in članicami društva 
gospodinj Zavrč izdelovali 
božično-novoletne voščilni
ce. Jelenčke, snežinke, smre
kice, snežene može, angelčke 
in druge praznične motive so 
otroci zelo domiselno povezali 
v prave zimske zgodbe, ki so

jih prikazali na več kot 150 
voščilnicah, ki jih bo občina 
Zavrč letos ponosno poslala 
svojim poslovnim partner
jem. Naša želja pa je, da bi te 
delavnice postale tradicional
ne, udeležba pa še malo večja.

TD Zavrč

Na voščilnicah so nastale zanimive zimske zgodbe.

Obisk božička v Zavrču
V torek, 18. decembra, je v kulturni dvorani v Goričaku naj

mlajše Zavrčane obiskal Božiček in jim prinesel darila, saj so 
bili baje v preteklem letu vsi zelo pridni. Celo tako pridni, da 
so si zaslužili tudi ogled čudovite gledališke predstave z naslo
vom Medvedje sanje v izvedbi gledališča KU-KUC iz Lendave.

MLK
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Pohodniki po poti Maksa Furjana
V oktobru smo organizirali 

že tretji tradicionalni pohod
po naši lepi občini, ki jo ima- 
mo označeno po meji Hrvaške

in Slovenije (šengenska meja) 
do turistično-vinogradniške 
kmetije Pungračič v Drenov
cu.

Pohod je potekal izpred kul
turne dvorane v Goričaku do 
Kotolenkovih ter po meji do 
domačije Maksa Furjana, kjer 
smo imeli kratko predstavitev 
življenja našega kulturnika in 
umetnika. Kratek opis nam je 
predstavila naša gostja Tilika 
Simonič.

Pohod je bil zelo dobro obi
skan, udeležilo se ga je veliko 
domačinov, prijateljev, gostov 
in drugih pohodnikov iz dru

gih društev. Med potjo so nas 
pogostili domačini dveh dru
žin Kotolenkovih, za kar se 
jim iskreno zahvaljujemo.

Zaključek smo imeli na 
kmečkem turizmu Pungračič. 
Zapeli so nam pevci iz KD 
Maksa Furjana in nam s tem 
polepšali zaključek pohoda, za 
kar se jim lepo zahvaljujemo. 
Vsem lepa hvala, ki ste se ude
ležili pohoda, in lepo vabljeni 
na naslednji pohod.
Turistično društvo Zavrč, 

sekcija pohodništva, vam želi 
vesel božič in srečno 2013.

Danica Vajda
Tretji pohod ob meji s Hrvaško je bil zelo dobro obiskan.

Foto: arhiv TD

Zavrčanke jesen obarvale z jabolkom
V Društvu gospodinj Zavrč 

se članice vsako leto znova 
veselijo jeseni, ki je zanje še 
posebej ustvarjalno in delav
no naravna. Skozi leto sicer 
organizirajo razna srečanja, 
delavnice, izlete, veliko sode
lujejo tudi z drugimi društvi 
v občini in osnovo šolo, kjer so 
letos z učenci in učitelji zelo 
uspešno izpeljale naravoslovni 
dan z naslovom Sadovi jeseni, 
v ospredje pa postavile jabol
ko.

Z učenci so završke gospo
dinje preizkusile več receptov 
z jabolki, pripravile veliko 
odličnih jedi, ki so jih v teh 
koncih nekoč dobro poznali, 
iz jabolk pa so nastajali tudi 
všečni jesenski aranžmaji. 
Veliko domiselnosti in krea
tivnosti pa so učenci pokazali 
tudi pri likovnem ustvarjanju, 
vse skupaj pa so na koncu 
predstavili na priložnostni 
razstavi.

Dan po druženju z učenci

Tudi letošnji gospodinjski večer so završke gospodinje obogatile z raz
stavo jabolk in grozdja, ki so si jo obiskovalci z veseljem ogledali.

Najdaljši jabolčni olupek je uspel ekipi Društva podeželskih žena in 
deklet Lancova vas. Foto: Petra Krajnc

OŠ Zavrč so v kulturni dvo
rani Zavrčanke pripravile že 
tradicionalni družabni gospo
dinjski večer. Obiskovalcem 
so na ogled ponudile zanimi
vo in bogato razstavo jabolk 
in grozdja, za ekipe iz društev 
gospodinj, žena in deklet pa 
so pripravile tekmovanje v 
lupljenju jabolk. Največ spre
tnosti so letos pokazale člani
ce Društva podeželskih žena 
in deklet Lancova vas, olupek 
v dolžini kar 607 centimetrov

pa jim je prinesel tudi končno 
zmago in glavno darilo gosti
teljic — košaro, polno lepih in 
sočnih jabolk.
Tudi v decembru so pri

pravile nekaj predprazničnih 
druženj in ustvarjalnih delav
nic, sicer pa so v občini Zavrč 
gospodinje zelo dejavne. Nji
hove sladke in druge dobro
te je mogoče okusiti na vseh 
večjih dogodkih in srečanjih, 
zato so želje mnogih v občini, 
da tako ostane tudi v novem
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Iz jabolk lahko nastane veliko zanimivih sladkih jedi, kar so v okviru 
naravoslovnega dneva na OS Zavrč pokazali učenci ob pomoči za vr
čkih gospodinj.

Foto: TM

letu, ko imajo sicer članice veliko načrtov in želja. 
Društva gospodinj Zavrč s TM
predsednico Jelko Belšak kar

r:

V nekaterih razredih je lepo dišalo po pečenih jabolkih.

Zanimivo leto tudi za rejce drobnice

V Domžalah na razstavnem prostoru so imeli rejci drobnice kaj videti.

Bili smo tudi na državnem tekmovanju v striženju ovac.

Člani društva smo po izboru 
Zveze rejcev drobnice Sloveni
je in organizatorjev sodelova
li na letošnjem sejmu Agra v 
Gornji Radgoni. Na sejmu je 
naša rejka Irena Zorec razsta
vljala burske koze, v nedeljo, 
26. avgusta, pa se je na sejmu 
predstavila Milica Bedrač s 
svojimi proizvodi iz kozjega 
mleka. Društvo je na svoji 
stojnici predstavljalo svoje 
delovanje in ponudbo naših 
članov.

Žal smo ob tem spoznali, 
da v društvu nimamo ustre
znega reklamnega gradiva - 
zloženke, s katerim bi lahko 
naredili primerno promocijo. 
Na pomoč nam je priskočil 
Poslovni center Halo, d. o. 
o., z reklamnim materialom 
o Halozah in vinogradništvu.

Konec septembra smo orga
nizirali strokovno ekskurzijo 
na Rodico pri Domžalah, kjer 
je potekala 10. razstava drob
nice Slovenije, 17. državno 
prvenstvo v striženju ovac ter 
razstava in ocenjevanje ovnov 
in ovc oplemenitene jezersko- 
solčavske romanovske pasme.

Na sedežu Biotehniške fakul
tete smo si lahko ogledali 
najbolje ocenjene živali posa
meznih pasem v Sloveniji 
živečih ovac — belokranjska 
pramenka, istrska pramenka, 
j ezersko-solčavska ovca, texel 
ter koz pasem drežniška koza, 
srnaste, sanske in burske koze. 
Na letošnji prireditvi je bila 
še posebej predstavljena j ezer
sko-solčavska romanovska 
pasma. Te ovce so v Sloveniji 
najštevilnejše in so bile vzgo
jene s križanjem na Bioteh
niški fakulteti pod vodstvom 
profesorja dr. Franca Zago
žna, ki mu je univerza ob tej 
priložnosti tudi podelila pri
znanje za življenjsko delo.

Hkrati je potekalo 17. 
državno prvenstvo v striže
nju ovac v kategoriji ročnega 
in strojnega striženja. Med 
strižci s strojnimi škarjami 
so nastopili štirje naši člani: 
Damjan Drobnič, ki je zase
del 7. mesto, Ro n Metz, ki 
je osvojil 5. mesto, najbolje 
pa sta se izkazala Katja Kokot 
in Jernej Kokol, ki sta odlič
no nastopila v predtekmova
nju, hitro ostrigla 6 ovac in

se uvrstila v veliki finale. V 
velikem finalu je bilo treba 
ostriči še 10 ovac. Ob bučni

podpori naših navijačev sta 
bila kar nekaj časa v vodstvu, 
na koncu pa se je predvsem



Stran 28 December - Gruden 2012

Zanimivo je bilo opazovati tekmovalce pri striženju ovac, saj so ti 
pokazali veliko spretnosti. Foto: arhiv društva

Katji (bila je prva ženska, ki se 
ji je v 17 letih uspelo uvrstiti 
v finale) videlo, kako napor
no je striženje. Kljub vsemu

je Jernej Kokol osvojil odlič
no 3. mesto, Katja Kokot pa 
4. mesto. V kategoriji ročne
ga striženja je nastopila samo

Katja Kokot in osvojila 3. 
mesto. S temi rezultati je bila 
najboljša tekmovalka in tako 
dokazala, da je tudi boljša od 
mnogih moških tekmovalcev. 
Za dosežene uspehe vsem še 
enkrat iskrene čestitke.
V novembru je društvo izda

lo svojo tretjo zloženko, v 
kateri predstavljamo področje 
delovanja, ponudbo članov 
društva in predstavitev pasem, 
ki jih redijo naši rejci. Z zlo
ženko poskušamo spodbuditi 
večjo porabo mesa drobnice 
kot zdravo in naravi prijazno 
pridelano živilo. Zloženka je 
tiskana v nakladi 3000 izvo
dov in je delno sofinancira
na iz razpisa za spodbujanje

kmetijstva v občini Cirku
lane. Prav tako pa bo kmalu 
postala aktivna tudi naša sple
tna stran društva.

Ob koncu leta se zahvalju
jemo občini Zavrč, županu 
Miranu Vuku in občinski 
upravi za odlično sodelovanje 
in podporo našemu društvu. 
Vsem občankam in občanom 
občine Zavrč želimo prijetno 
preživete božične praznike, v 
letu 2013 pa obilo zdravja in 
sreče.

Ivan Hemetek, 
predsednik društva

Varna zimska vožnja in uporaba pirotehnike
Motorna vozila morajo 

biti po zakonu o pravilih 
cestnega prometa od 15. 
novembra do 15. marca 
naslednjega leta in v zim
skih razmerah opremljena s 
predpisano zimsko opremo, 
kamor spadajo tudi zimske 
pnevmatike. Kanali deze- 
na pnevmatik, ki štejejo 
v zimsko opremo, morajo 
biti globoki najmanj 3 mm. 
Zimske pnevmatike so tiste 
pnevmatike, ki imajo na 
boku proizvajalčevo ozna
ko "M+S" ali "M.S" ali 
"M&S".

Predpisane globe zoper krši
tve v času zime in zimskih 
razmer:

— Z globo 40 evrov se kaznu
je za prekršek voznik, čigar 
motorno ali priklopno vozilo 
pozimi ali v zimskih razmerah 
nima ustrezne zimske opre
me ali ki ravna v nasprotju s 
pomenom prometnega znaka 
za obvezno uporabo snežnih 
verig.

— Z globo 500 evrov in 5

kazenskimi točkami se kaznu
je za prekršek voznik, čigar 
vozilo nima predpisane opre
me v prometu in se zaradi 
tega ustavi na cesti ali ovira 
promet.
- Z globo 200 evrov se 

kaznuje za prekršek voznik, 
ki ne očisti motornega ali pri
klopnega vozila tako, da ne 
sme biti snega, ledu, vode ali 
drugih snovi, ki bi se lahko 
raztresale ali razlivale z njega. 
Stekla vozila in vzvratna ogle
dala morajo biti čista, da voz
niku omogočajo normalno 
vidljivost.
- Z globo 300 evrov se 

kaznuje za prekršek voznik, ki 
pozimi ali v zimskih razmerah 
ne upošteva prometne signa
lizacije, ki označuje zimske 
razmere, zaradi katerih je pre
povedan ali omejen promet 
na določenem delu ceste.

Nekaj nasvetov za varno 
vožnjo v zimskih razmerah:
- hitrost vozila zmanjšajmo 

in ga prilagodimo razmeram

ter stanju vozišča;
- povečajmo varnostno raz

daljo med našim vozilom in 
vozilom, ki vozi pred nami;
- posebej bodimo pozorni 

na izpostavljene dele ceste, 
kjer se pogosteje pojavlja 
poledica;
- računajmo z daljšim časom 

potovanja, zato se od doma 
odpravimo prej kot običajno.

Vsem voznikom sporočamo, 
da bodo policisti do konca 
letošnjega leta, pravzaprav 
vse do konca prve polovice 
januarja naslednjega leta, 
posebno pozornost pri kontro
li voznikov namenjali psihofi
zičnemu stanju.

NE MEČI PETARD 
IN PREVIDNO S 
PIROTEHNIKO - 
OBDRŽI VSE PRSTE

Zakon o eksplozivih in piro
tehničnih sredstvih prepove
duje prodajo, posest in upo
rabo ognjemetnih izdelkov, 
katerih glavni učinek je pok.

To pa so klasične petarde naj
različnejših oblik in moči, t. 
i. piratke, ki so med najbolj 
motečimi pirotehničnimi 
izdelki.

Uporabljajo se lahko tista 
pirotehnična sredstva katego
rije, katere glavni učinek je 
svetlobni efekt. Uporabljati 
se smejo med 26. decembrom 
in 2. januarjem. Uporaba oz. 
prepoved je še vedno omeje
na v strnjenih stanovanjskih 
naseljih, zgradbah, vseh zapr
tih prostorih, v bližini bolni
šnic, v prevoznih sredstvih za 
potniški promet ter na javnih 
shodih in prireditvah.

Predvidena globa za kršitev 
določb o uporabi piroteh
ničnih izdelkov je od 400 do 
1200 evrov.
Zaradi otroške razigranosti v 

času praznikov se pri igranju 
s pirotehniko otroci in tudi 
starejši mnogokrat poškodu
jejo. Najpogosteje se pojavijo 
raztrganine dlani, opekline in 
poškodbe oči. Največjo nevar
nost predstavljajo petarde s
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črnega trga, saj so lahko zelo 
vprašljive kakovosti in pogo
sto s serijskimi napakami.

Kljub vsem prizadevanjem 
policije se moramo zaveda
ti, da je neprimerna uporaba 
pirotehničnih izdelkov skupni 
problem, zato prosimo vse, 
predvsem pa starše, skrbni
ke, učitelje in vzgojitelje, da 
z opozarjanjem na nevarno
sti in možne posledice takega 
početja ter s svojim lastnim

zgledom pripomorejo k pre
prečevanju in zmanjševanju 
posledic.

Ob tej priložnosti želimo poli
cisti Policijske postaje Gorišnica 
vsem bralcem srečno in pred
vsem varno novo leto 2013.

Marjan Vrtič, 
vodja policijskega okoliša

Spoštovane članice, člani N. Si, spoštovane 
občanke in občani!

Končuje se leto, ki je prineslo marsikaj novega, 
leto, kjer nam niti narava ni prizanesla, toda spet smo dokazali, da 
spoštujemo človeške vrednote, da si znamo pomagati tudi takrat, 
ko nam je najbolj hudo. Sočustvujemo z vsemi, ki so v nedavnih 
jesenskih poplavah izgubili svoja imetja in za nekaj časa tudi svoje 
domove.

Jesenski čas je bil tudi politično prav pester, saj smo se novem
bra odpravili na volišča po vsej državi, kjer smo volili predsednika 
države. Člani stranke smo se udeležili dveh predvolilnih konvencij 
dr. Milana Zvera v Mariboru in na Ptuju. Naša stranka je podpi
rala dr. Milana Zvera, saj je bil zelo dober kandidat za predsednika 
republike Slovenije, vendar mu ni uspelo priti v drugi krog pred
sedniških volitev, kjer pa smo javno podprli Boruta Pahorja, sedaj 
novega predsednika republike Slovenije, kar je vsekakor dobra 
alternativa. Volilna udeležba je bila zelo majhna, v prvem krogu 
46 %, v drugem krogu pa slabih 42 %. To se v teh tednih odraža 
z vseslovenskimi demonstracijami, ki pa jih ne sme zaznamova
ti huliganstvo, ki ga obsojamo, podpiramo pa pošten slovenski 
narod, ki na javnih shodih in demonstracijah upravičeno prote
stira proti korupciji in nepoštenosti nekaterih visokih slovenskih 
politikov, saj s takimi politiki izgubljamo kredibilnost tudi »mali 
politiki«, ki s svojo predanostjo in poštenostjo služimo slovenske
mu narodu.

V OO N.Si Zavrč se kot stranka redno sestajamo, v prihajajo
čem letu bomo nadaljevali uspešno delo v upanju, da bo uspešno 
delovala tudi naša vlada, da bo znala prisluhniti ljudem, ki so ji v 
volilnem času namenili svoj glas in ji dali podporo.

Naj omenim tudi to, da smo se 8. decembra udeležili 6. kongresa 
N.Si v Vipavi. Letošnji kongres N.Si je naj večji strankarski dogo
dek po vstopu stranke v parlament in vlado. Na kongresu smo 
pregledali naše dosedanje delo, izvolili novo vodstvo in se soočili z 
izzivi, ki so pred Slovenijo in našo stranko.

Spoštovane clanice, elani N. Si, spoštovane občanke in občani! 
Bliža se najlepši čas v letu, ko se želje po sreči in uspehu selijo iz 
srca v srce. V prihajajočem letu vam želimo, da se vsem uresniči
jo sanje, udejanjijo želje in izpolnijo pričakovanja. Blagoslovljen 
božič in srečno 2013!

N Si

IO OO N.Si Zavrč

Spoštovane občanke in občani,

čas hitro teče in prihaja čas, ko se posla
vljamo od starega in vstopamo v novo leto.
Vstopili bomo z izkušnjami iz preteklosti in pričakovanji, ki naj 
bodo v duhu notranjega miru, spoštovanja in razumevanja.

Naša pričakovanja in aktivnosti so tako kot do sedaj razvojno 
usmerjena. Zadnja pomembna pridobitev v naši občini je začetek 
celovite prenove vaškega jedra. Kljub določenim pomislekom in 
nestrinjanju nekaterih menimo, da je prav, da občina dobi lepšo 
in prijaznejšo podobo, ki nam je lahko samo v ponos in ponosni 
bodimo nanjo.

Kljub trenutnim slabim gospodarskim razmeram in politični 
nestabilnosti, ki je zagotovo odraz bremena zadnjih dvajsetih let, 
si želimo nov zagon gospodarstva, več investicij v naši občini ter 
upanje v stabilnejši in boljši jutri.

Spoštovani, želimo vam lepe in polno doživete božične praznike 
ter zdravja in uspehov polno novo leto 2013. Sreča je na svetu 
zato, dajo delimo z drugimi. SREČNO 2013!

SLS.
Slovenska ljudska stranka

OO SLS Zavrč 
Janko Lorbek, predsednik

Spoštovane občanke in občani občine Zavrč!

SDS
vilni dogodki: vojne, nemiri, spopadi, predsedniške 
volitve v ZDA in Sloveniji, nastanek nove slovenske vlade, zate
govanje pasu, Zakon o uravnoteženju javnih financ, demonstra
cije, nasilni izgredi in naravne nesreče. Slednje niso prizanesle niti 
našim krajem. Junija se je sprožil plaz na Borlu, poleti vročinski 
valovi in suša, v začetku novembra pa katastrofalne poplave, ki so 
zelo prizadele tudi našo bližnjo okolico.

V takšnih trenutkih smo se komaj zavedeli, kako zelo smo majh
ni in nebogljeni pred naravnimi ujmami. Šele takrat človek začne 
ceniti, kaj je imel do tedaj. Naše vsakodnevne težave postanejo 
majhne in nepomembne. Še enkrat več so se pokazale prave vre
dnote slovenskega človeka: solidarnost, sočustvovanje, darovanje, 
nesebična pomoč, prijateljstvo in ljubezen. Človek si samo želi, da 
bi bili vedno takšni in ne samo ob hudih preizkušnjah.

Ko bi le bilo več tega tudi v slovenski politiki, gospodarstvu in 
družbi nasploh. Manj pohlepa, manj sebičnosti, manj nadutosti 
in več solidarnosti, več skrbi za majhne in nemočne, več zaupanja, 
več sodelovanja in več povezovanja.

Občinski odbor Slovenske demokratske stranke Zavrč vam ob 
bližajočih se praznikih želi predvsem obilje zdravja, osebnega 
zadovoljstva, medsebojnega razumevanja in spoštovanja, strpnosti 
in notranjega miru. Naj vaše sanje in želje postanejo resničnost. 
Blagoslovljen božič ter uspešno in sreče polno novo leto 2013.

Mag. Dušan Rojko,
predsednik OO SDS Zavrč
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Spoštovane župljanke in župljani naše župnije!
Kaj ali česa naj vam zaželim ob novem prehodu iz starega v novo 

leto, še prej pa seveda ob božičnih praznikih? Na prvem mestu 
naj bo zahvala. Zahvaljujem se vsem vam, ki z ogromno dobre 
volje hodite po poti svojega življenja, se trudite in delate in s tem 
prispevate k temu, da nam je lepše, lažje in bolje, kolikor in če je 
to mogoče.

Hvala vsem, ki ste v župnijskem merilu ogromno prispevali, 
da se je pri nas marsikaj naredilo in uresničilo. Hvala nekate
rim podjetnikom, ki ste prispevali velik delež k temu, da je na 
župnišču nova streha. Hvala vsem, ki ste v velikem številu ob 
prvomajskih počitnicah prišli in pomagali pri delu. Nekateri 
ste bili navzoči vsak dan.

Hvala tudi vsem, ki ste se me spomnili ob mojem srebrno- 
mašnem jubileju in mi zaželeli vsega dobrega v življenju. Naj 
se ob tem zahvalim tudi društvu gospodinj, ki so velikodušno 
priskočile na pomoč v pripravi slovesnosti. Hvala tudi vsem, ki 
ste kakor koli pomagali pri pripravljanju in pospravljanju po 
slovesnosti.
V naši družini smo doživeli tudi smrt, saj je od nas odšla 

naša mama. Hvala za vsa ustno ali pisno izrečena sožalja, hvala 
vsem, ki ste prišli na pogreb. Hvala vsem, ki nam v teh trenut
kih še vedno stojite ob strani, in hvala vsem, ki se naše mame 
spominjate v molitvi.

In ko se tako zahvaljujem vsem vam, naj rečem še: Hva
la Bogu za vse dobro in lepo, pa tudi za trenutke bolečine in 
trpljenja, saj je tudi to sestavni del življenja. ________ _

VOŠČILO

Ob letošnjem božiču vam želim obilje notranjega miru in 
božjega blagoslova. Ne moremo si predstavljati božične noči 
v hrupu in "kravalu". Samo mir in spokojnost nam moreta 
pomagati k temu, da lažje razumemo, kaj se je zgodilo. Bog 
prihaja k nam. Bog se je učlovečil. Nebesa se sklanjajo k zemlji. 
In k temu dogajanju smo povabljeni vsi mi — da bi znali učlo
večiti Boga v našem času ter da bi v ta naš čas in prostor znali 
prinašati nebesa. Bog danes nima drugih rok kakor le naše in 
ne drugega jezika kakor le našega. Postanimo orodje v božjih 
rokah. Naj stisnjena pest postane odprta dlan. Naj naš jezik 
govori le lepe reči. Naj naša ušesa slišijo samo to, kar je lepo. 
Naj naše oči gledajo in vidijo le to, kar je dobro. In naj naša 
srca postanejo ognjišče vseh dobrih želja, misli in besed. In da 
bi vse to zmogli, moramo nujno v sebi občutiti tisti mir, ki 
nam ga prinaša Bog - tudi preko božične noči.

Tudi v novem letu vam želim obilje božjega blagoslova! Naj 
bo to leto boljše in lepše, kakor je odhajajoče leto. Da bo tako, 
moramo nujno prispevati vsak svoj delež. Zato pa želim vsem 
veliko delovnih uspehov, ob tem tudi zdravja, veselja, dobre 
volje, predvsem pa osebnega zadovoljstva in sreče.

Vaš župnik Jože Pasičnjek
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Ponujamo vam idealno rešitev

posebno darilo 
za posebno osebo!

Za vašo drago, za ljubega, 
za najboljšo mamo ali zlatega očeta ... 
za najdražje otroke, za prijatelja, 
prijateljico, znance ... Za vse!
In ob vseh priložnostih!

Darilni bon za destinacijo
Ptuj -Jeruzalem Ormož - Haloze - Slovenske gorice

lahko obdarovanec izkoristi za plačilo izbranih kulina
ričnih doživetij, vsestransko razvajanje v salonih dobrega 
počutja in bazenih, užitke v okušanju vrhunskih vin in 
množice slastnih domačih dobrot ali nakup le-teh, krajše ali 
daljše oddihe v naših hotelih, penzionih, zasebnih sobah, 
popolne oddihe od vsakodnevnega vrveža na priznanih 
turističnih kmetijah, aktivno preživljanje časa na prostem 
ali v pokritih športnih objektih, izzivov, kot je boksarski 
preizkus s šampionom Dejanom Zavcenr ... in ogledov 
množice lepot v rajski deželi ob Dravi.

Ne glede na starost, spol ali okus - 
POSEBNO DARILO ZA POSEBNO OSEBO 
je vedno POPOLNO DARILO!

Olajšajte si izbiro in izberite najboljše obenem!

S
Pot in Dar

eventim.si
Trgovina z doživetji 
v Cityparku

Možnost nakupa: ptuj@vedute.si
S Pot in dar - Citypark 
www.eventim.si

ZEBistra Naložba v vašo prihodnost
Operacijo delno financira evropska unija 
Evropski sldad za regionalni razvoj

Seznam storitev in blaga, za katere lahko koristite bon, 
je na voljo pri Ptujske vedute, d.o.o., Ptuj DMC

foto: Ciril Ambrož, Matija Brodnjak, arhiv RDO, arhivi partnerjev RDO, Črtomir Goznik, 
Aljoša Videtič (Mura Drava bike), Foto Tone

REPUBLIKA SLOVENIJA
MINISTRSTVO ZA GOSPODARSKI 
RAZVOJ IN TEHNOLOGIJO
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Veseli december v Zavrču

Foto: Rado Škrjanec


